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         REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 
       OPĆINA ROVIŠĆE 
         Općinsko vijeće 

 
KLASA: 024-01/23-01/3 
URBROJ: 2103-14-01-23-2 
 
Rovišće, 12. srpnja 2023. 

 
Z A P I S N I K 

 
 
sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Rovišće održane dana 12. srpnja 2023. godine u 20,00 sati u 
prostorijama Općine Rovišće. 
 
  Sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika:  
LUKA MARKEŠIĆ, MARIJANA ĆUK, ANĐELINA DOMINKOVIĆ, SABINA DŽOLAN MARODOLAC, 
MARINA RISEK, IVICA HRGA, JOZO ŠUKAN, IVICA TANJIĆ i ZDENKA ŽUŽIĆ. 
  Sjednici nisu bili nazočni: MIHAELA MEGLOBA, JASMIN KOMLJENOVIĆ i ROKO 
PAŠALIJA. 
  Osim toga, sjednici su bili nazočni općinski načelnik SLAVKO PRIŠĆAN, pročelnica 
JUO DANICA BRKIĆ MIKOLČEVIĆ, viša stručna suradnica za financije i računovodstvo u JUO SANJA 
HORVAT, predsjednik Socijalnog vijeća STJEPAN ŠIMUNOVIĆ, stručna suradnica za informiranje i 
projekte u JUO TANJA RATKOVIĆ, direktor Komunalca d.o.o. Rovišće ANDRIJA JENDREK i 
vježbenica u JUO NATALIJA JAGARIĆ. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća LUKA MARKEŠIĆ otvorio je sjednicu, pozdravio sve 
nazočne i utvrdio da se na sjednici mogu donositi pravovaljane odluke, jer je nazočno 9 vijećnika. 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji dnevni red, prijedlog kojega su 
vijećnici primili uz poziv na sjednicu. Predloženi dnevni red je usvojen JEDNOGLASNO kako slijedi:  
 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 13. sjednice Općinskog vijeća. 
 

2. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Rovišće za 2022. 
godinu. 
 

3. Donošenje Odluka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba za 
2022. godinu. 
 

4. Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava 
šumskog doprinosa za 2022. godinu. 
 

5. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2022. godinu. 
 

6. Donošenje Odluke o 1. izmjenama i dopunama Proračuna Općine Rovišće za 2023. 
godinu. 
 

7. Donošenje Programa o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba koji se 
donose uz 1. izmjene i dopune Proračuna Općine Rovišće za 2023. 
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8. Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Rovišće za 2022. godinu. 
 

9. Donošenje Odluke o grobljima. 
 

10. Donošenje Odluke o odobravanju Cjenika naknade kod dodjele grobnog mjesta i 
godišnje naknade za korištenje grobnog mjesta. 
 

11. Izvješće o radu Komunalca Rovišće d.o.o. za 2022. godinu. 
 

12. Donošenje Odluke o odobravanju Cjenika usluga Komunalca Rovišće d.o.o. 
 

13. Donošenje Odluke o korištenju javnih prostora u vlasništvu Općine Rovišće.  
 

14. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Godišnji izvještaj o izvršenje 
Financijskog plana Dječjeg vrtića „Palčica“ za 2022. godinu. 
 

15. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjenama i 
dopunama Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Palčica“. 
 

16. Donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite Općine Rovišće za 2022. godinu. 
 

17. Pitanja i prijedlozi. 
 

TOČKA 1. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji Zapisnik sa 13. sjednice 
Općinskog vijeća, koji su vijećnici dobili uz poziv na ovu sjednicu. Nema primjedbi na isti. 
  Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi, Zapisnik je usvojen JEDNOGLASNO. 
 
 

TOČKA 2. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju godišnjeg izvještaja za izvršenje 
proračuna za prošlu godinu. To je izvještaj koji se donosi svake godine za prethodnu godinu. Poziva 
Sanju Horvat da kaže nešto više o tome. 

Sanja Horvat upoznaje vijećnike sa izvještajem. Kaže kako je riječ o do sad 
najopsežnijem izvještaju. Na kraju izvješća nalaze se detaljna objašnjenja. U 2022. godini prihodi su 
iznosili 19.746.852,84 kuna, a rashodi su bili u iznosu od 14.963.465,38 kuna. Raspolažemo sa 
prenesenim viškom koji iznosi 7.808.566,12 kuna. Taj višak se stavlja u proračun za 2023. godinu i 
koristit će se tijekom ove godine. Najveći prihodi odnose se na prihod od poreza i prihodi pomoći 
temeljem prijenosa EU sredstava. Što se tiče rashoda, oni se najviše odnose na redovito poslovanje i  
kapitalne investicije. Prošle godine se puno radilo na projektiranju i planiranju projekata koji će se tek 
realizirati od ove godine, kao što je naprimjer tržnica. Novim zakonom koji se primjenjuje od 2022. godine 
navedeno je kako se sve mora precizirati u proračunu.        
  Predsjednik Općinskog vijeća postavlja pitanje koje se odnosi na transparentnost 
proračuna, odnosno odnosi li se dobivena ocjena na taj dio.     
  Sanja Horvat kaže kako ocjena izvrstan (5) znači da je sve doneseno u skladu sa 
zakonom te objavljeno na stranicama. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.     

Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Rovišće za 2022. godinu. 
GODIŠNJI IZVJEŠTAJ donesen je JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov 
sastavni dio. 
   

TOČKA 3. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
donošenju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba za 2022. godinu. Navodi kako općinski načelnik 
podnosi Izvješće Općinskom vijeću koji ga usvaja. Daje riječ Sanji Horvat. 
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  Sanja Horvat započinje sa programom izvršenja građenja komunalne infrastrukture.  Za 
modernizaciju nerazvrstanih cesta utrošeno je 107.377,81 kn, za izgradnju nogostupa i pješačkih staza 
na području općine utrošeno je 1.454.803,25 kn. Također u ovu skupinu ulazi održavanja autobusnih 
kućica, groblja, rasvjete i sl. Planiran je iznos od 3.720.000,00 kn, a realizirano je 2.472.146,47 kn.  
Idući program se odnosi na javne potrebe u kulturi. Planirano je 290.000,00 kn, a izvršeno 88.382,55 
kn. U to spada program udruga i pojedinaca u kulturi, program kapitalnih ulaganja i program kulturnih 
manifestacija i susreta.  
Što se tiče programa javnih potreba u sportu, planirano je 2.344.265,00 kn, a realizirano 700.240,73 
kn. Najveći dio se odnosi na Javni poziv koji se raspisuje za financiranje programa vezanih uz sport te 
rekonstrukcija i izgradnja nogometnih igrališta. 
Za program održavanja komunalne infrastrukture planiran je utrošak od 2.458.700,00 kn, a realizirano 
je 2.219.384,27 kn. Ovim programom financira se održavanje nerazvrstanih cesta, javnih zelenih 
površina, javnih zgrada, groblja, javne rasvjete i dr. 
Na program socijalno – zdravstvenih potreba odnosi se jednokratne pomoći u obitelji, za novorođenčad, 
pomoć invalidima, pomoć u kući, donacije i program Zaželi. Planirano je 850.230,00 kn, a utrošeno 
683.093,72 kn. 
U programu korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zagrada u prostoru 
planirano je 10.000,00 kuna a nije realizirano ništa jer je sve u vlasništvu Općine Rovišće legalno i 
riješeno. 
Što se tiče korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem i promjene namjene 
poljoprivrednog zemljišta utrošeno je 14.905,90 kn za katastarsko – geodetsku izmjeru zemljišta. 
              Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
   Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje Odluku o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba za 2022. godinu. 
ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  
 
  

TOČKA 4. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
donošenju Izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu. Daje 
riječ Sanji Horvat. 
  Sanja Horvat kaže kako je programom šumskog doprinosa planiran iznos od 
550.000,00 kn, a realizirano je 549.252,21 kuna. Sredstva su utrošena u iznosu od 487.377,81 kuna i 
to 400.000,00 kuna za održavanje nerazvrstanih cesta, a 87.377,81 kuna za modernizaciju 
nerazvrstanih cesta na području Općine Rovišće. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
   Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje Odluku o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog 
doprinosa za 2022. godinu. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i 
čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 5. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Riječ je o 
donošenju Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2022. godinu. Prepušta riječ Sanji Horvat kako 
bi nas izvijestila o raspodjeli sredstava. 

Sanja Horvat izvješćuje nazočne kako je tijekom prošle godine ostvaren višak u iznosu 
od 7.808.566,12 kuna. Taj višak se odnosi na ukupan višak prihoda i primitaka umanjen za manjak 
proračunskog korisnika, odnosno dječjeg vrtića. Za taj isti višak potrebno je donijeti Odluku o njegovoj 
raspodjeli tijekom ove godine. Namjenski će se rasporediti u Izmjenama i dopunama proračuna za 2023. 
godinu i to na način da će biti predviđen za nabavu nove nefinancijske imovine te tekuće rashode 
planirane proračunom. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje Odluku o raspodjeli rezultata poslovanja za 2022. godinu. ODLUKA je donesena 
JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 6. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
donošenju Odluke o 1. izmjenama i dopunama Proračuna Općine Rovišće za 2023. godinu. Daje riječ 
Sanji Horvat.   

Sanja Horvat kaže kako je riječ o raspodjeli viška rezultata poslovanja. Ovim Izmjenama 
i dopunama proračuna predviđa se raspodjela viška u iznosu od 460.782,55 i to na način da se rasporedi 
tako da se iz proračuna makne kredit koji je bio planiran za tržnicu u iznosu od 500.000,00 eura. 
Povećava se pomoć iz proračuna za 150.000,00 eura, te se povećava prihod po posebnim propisima 
odnosno sredstva od šumskog doprinosa u iznosu od 34.000,00 eura. Što se tiče rashodovne strane 
uvršteni su rashodi za rekonstrukciju društvenog doma u Rovišću koji će se dijelom financirati iz 
proračuna, a dijelom iz sredstava koje dodjeljuje Lokalna akcijska grupa. Za rekonstrukciju je predviđen 
iznos od 71.500,00 eura, čime je 31.500,00 eura uvršteno u proračun. Također ovim izmjenama i 
dopunama uvrštena je kapitalna pomoć komunalnom poduzeću Komunalac Rovišće d.o.o. u iznosu od 
30.000,00 eura. Također je uvršten iznos od 17.000,00 eura za ulaganja u nadstrešnicu Dječjeg vrtića 
Palčica. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje Odluku o 1. izmjenama i dopunama Proračuna Općine Rovišće za 2023. godinu. 
ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 7. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
donošenju Programa o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba koji se donose uz 1. izmjene i 
dopune Proračuna Općine Rovišće za 2023. Daje riječ Sanji Horvat. 

Sanja Horvat kaže kako je riječ o dvije izmjene. Prva izmjena se odnosi na Program 
održavanja komunalne infrastrukture i to je riječ o kapitalnoj pomoći koja se daje Komunalcu Rovišće 
d.o.o. kako je i rečeno u prethodnoj točki. Druga izmjena se odnosi na Program javnih potreba u kulturi 
i tu se povećava iznos za 1.000,00 eura u stavki program kulturnih manifestacija i susreta, a razlog tome 
je obilježavanje više kulturnih događaja nego u prethodnoj godini, te obilježavanje 30 godina Općine 
Rovišće.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje donošenje Programa o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba koji se donose 
uz 1. izmjene i dopune Proračuna Općine Rovišće za 2023. Program je donesen JEDNOGLASNO, te 
se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 8. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa idućom temom sjednice. Riječ je o 
donošenju Izvješća Plana gospodarenja otpadom Općine Rovišće za 2022. godinu. Daje riječ pročelnici 
JUO Danici Brkić Mikolčević. 

Pročelnica JUO kaže kako je riječ o dokumentu koji se podnosi Općinskom vijeću, 
odnosno koji smo obvezni podnositi prema zakonu. Izvješće se dostavlja u županiju koja dostavlja 
resornom ministarstvu. Podaci kojima raspolažemo dobivamo od Komunalca Bjelovar. Ciljevi koje 
želimo postići se ostvaruju polako, smanjiva se količina miješanog otpada, a povećava količina papira i 
plastike. Plaćamo penale jer i dalje nismo uspjeli izvršiti obvezu na koju se država obvezala prema EU. 
Kante za razvrstavanje otpada su podijeljene prošle godine kao i zeleni otoci. Uskoro se planira i 
donošenje novog Plana gospodarenja otpadom.        

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje donošenje Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Rovišće za 2022. 
godinu. Izvješće je doneseno JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni 
dio. 
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TOČKA 9. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Riječ je o 

donošenju Odluke o grobljima. Posljednja Odluka o grobljima donesena je 2000. godine. Prošlo je 23 
godine i došlo je do puno izmjena koje treba regulirat. Daje riječ pročelnici JUO. 

Pročelnica JUO kaže kako je praćenjem troškova i pripremom novih cjenika shvaćeno 
da je potrebna nova Odluka koja bi to sve regulirala. Novu Odluku smo uskladili sa sadašnjim stanjem. 
Do sada je u Odluci navedeno da brigu o grobljima vode Mjesni odbori koji ne postoje više već brigu o 
groblju vodi Komunalac Rovišće d.o.o. Ukopi su ostali više-manje isti, i neke manje izmjene koje nisu 
tako značajne. Osnovna promjena je što nema više Mjesnih odbora kako smo i rekli. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje Odluku o grobljima. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome 
ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
TOČKA 10. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa idućom točkom sjednice. Radi se o 

donošenju Odluke o odobravanju Cjenika naknade kod dodjele grobnog mjesta i godišnje naknade za 
korištenje grobnog mjesta. Ukupno dizanje cijena je na otprilike 60%. Cijenom smo u rangu sa ostalim 
općinama. Cijena dodjele grobnog mjesta i godišnje grobne naknade nije se mijenjala od 2008. godine. 

Pročelnica JUO kaže kako se kod razmatranja novih cijena uzimalo u obzir troškovi 
trenutnog održavanja groblja koji su dosta povišeni od 2008. godine kada su donesene stare cijene. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje Odluku o odobravanju Cjenika naknade kod dodjele grobnog mjesta i godišnje naknade 
za korištenje grobnog mjesta. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU 
i čini njegov sastavni dio. 

 
TOČKA 11. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa idućom točkom sjednice koja se 

odnosi na Izvješće o radu Komunalca Rovišće d.o.o. za 2022. godinu. Daje riječ direktoru Andriji 
Jendreku. 

Andrija Jendrek upoznaje nas sa aktivnostima koje je Komunalac Rovišće d.o.o. proveo 
prošle godine. Prihodi su iznosili 5.057.374,50 kuna, a rashodi 4.997.404,38 kuna, što je rezultiralo 
dobiti u iznosu od 48.702,70 kuna. Kaže kako je došlo do toga da su rashodi brže rasli od samih prihoda, 
povećane su cijene ulaznih usluga i materijala i porasla je inflacija, dok su prihodi ostvarivani prema 
prijašnjim cjenicima usluga koje izvršavaju što je dovelo do znatno slabijeg rezultata poslovanja za 2022. 
godinu.  

Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako su detaljno navedene aktivnosti u financijskom 
izvješću, šta se kupovalo i čime se raspolaže.       
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 

Načelnik kaže kako su u Komunalcu Rovišće zaposleni ljudi koji su teško gdje 
zaposleni. Poprilično se uvelo reda u rad, a pod time misli kako su radnici dosta na terenu i uvijek su na 
raspolaganju Općini. Kao i u svakoj firmi uvijek postoje neki problemi s kojima se mora svakodnevno 
nositi kao što je npr. bolovanje jednog od radnika koje traje već mjesecima, a isti se ne pridržava tog 
bolovanja kod vlastite kuće. Marljivo se radi s obzirom da nemaju opremu koju bi trebali imati. Uvijek 
postoji mjesta za bolje rezultate. Pohvaljuje rad direktora Komunalca Rovišće i same firme, naglašava 
da su uvijek na raspolaganju i ljudima i Općini, zaslužni su za kilometre i kilometre malčiranja 
nerazvrstanih cesta kako bi se moglo uredno doći do polja poljoprivrednika te mnoge druge uspjehe. 

Kako se više nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
dao je na glasovanje Izvješće o radu Komunalca Rovišće d.o.o. za 2022. godinu. ODLUKA je donesena 
JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
TOČKA 12. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa idućom točkom sjednice. Riječ je o 

donošenju Odluke o odobravanju Cjenika usluga Komunalca Rovišće d.o.o. Kako je i rečeno u 
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prethodnoj točki porasle su cijene ulaznih usluga i materijala kao i inflacija, što iziskuje povećanje cijena 
usluga koje pruža Komunalac Rovišće d.o.o. Daje riječ direktoru Andriji Jendreku. 

Andrija Jendrek upoznaje nazočne sa novim cijenama. Kaže kako je riječ o porastu 
cijena za 20 do 30%. Također uvedene su i neke nove stavke kao što je usluga ukopa subotom, 
nedjeljom i praznikom.           
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 

Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje Odluku o odobravanju Cjenika usluga Komunalca Rovišće d.o.o. ODLUKA je donesena 
JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 13. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Riječ je o 
donošenju Odluke o korištenju javnih prostora u vlasništvu Općine Rovišće. Ovom Odlukom uređuje se 
način i uvjeti davanja u povremeni zakup, korištenje i davanje na uporabu javnih prostora na području 
Općine Rovišće, održavanje istih, obveze zakupaca i ostalih korisnika i dr.  

Pročelnica JUO kaže kako je ovim cjenikom definiran najam prostora u vlasništvu 
Općine Rovišće, kao i najam suđa, stolova i sl., budući da smo imali dosta upita za navedeno, ali nismo 
imali cijene na temelju kojih bi to naplatili. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje Odluku o korištenju javnih prostora u vlasništvu Općine Rovišće. ODLUKA je donesena 
JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 14. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Riječ je o 
donošenju Odluke o davanju suglasnosti na Godišnji izvještaj o izvršenje Financijskog plana Dječjeg 
vrtića „Palčica“ za 2022. godinu. Daje riječ Sanji Horvat. 
  Sanja Horvat kaže kako su rashodi u 2022. godini iznosili su 1.654.500,00 kuna, od 
toga je višak od 42.000,00 kuna, ali i dalje postoji manjak na računu. Rashodi za zaposlene iznosili su 
1.100.000,00 kuna, namirnice 182.000,00 kuna, 50.000,00 kuna za troškove plina i struje, 6.000,00 
kuna zdravstvene usluge, 19.000,00 kuna intelektualne usluge, 147.000,00 kuna solarni paneli i 
28.000,00 kuna za opremanje sobe za didaktiku. Što se tiče prihoda, najveći postotak dolazi od Općine 
Rovišće u iznosu od 1.038.000,00 kuna, 544.000,00 kuna od roditelja, 100.000,00 kuna za solarne 
panele i 13.200,00 kuna tekuće pomoći. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako svi znamo i vidimo kakvo je stanje vrtića i koliko 
se u njega stalno ulaže i investira.        
  Općinski načelnik kaže kako se u dječji vrtić od trenutka preuzimanja ulagalo i 
investiralo. Puno truda je uloženo i ne staje se na tome. Trebamo se kao općina ponositi na uspjehe koji 
su rezultat ulaganja i truda.  
  Kako se više nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
dao je na glasovanje Odluku o davanju suglasnosti na Godišnji izvještaj o izvršenje Financijskog plana 
Dječjeg vrtića „Palčica“ za 2022. godinu. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome 
ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 15. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Riječ je o 
donošenju Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o 
unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Palčica“. Daje riječ Sanji Horvat. 
  Sanja Horvat kaže kako se radi o jednoj izmjeni i to promjeni broja odgojitelja. Do sada 
je broj odgojitelja bio najviše 8, a ovim izmjenama i dopunama broj se povisuje na 9. Razlog tome je 
povećan broj upisa djece u dječji vrtić, čime bi se osiguralo da se može prihvatiti veći broj djece. Dvije 
odgajateljice u jaslicama trenutno nisu dovoljne, te je stoga potrebna još jedna odgajateljica koja bi 
osigurala prihvat 20 djece. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
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Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjenama i dopunama 
Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Palčica“. ODLUKA je donesena 
JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 16. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
donošenju Analize stanja sustava civilne zaštite Općine Rovišće za 2022. godinu. Poziva pročelnicu 
JUO da nas upozna sa ovom točkom. 

Pročelnica JUO kaže kako je riječ o dokumentu koji Općinsko vijeće donosi svake 
godine. Izvješćuje nas kako gotovo da i nije bilo aktivnosti koje su se odnosile na područje civilne zaštite 
za 2022. godinu, za razliku od prethodnih godina kada je bila riječ o COVID-u, pa se na tom području 
odrađivalo dosta posla i aktivnosti. Prošle godine, odnosno 2022. godine, pridružen je stožeru civilne 
zaštite član Crvenog križa prema preporuci inspektora civilne zaštite. Kada se radi o financijama, najveći 
izdaci odnose se na vatrogastvo. Od planiranih 1.708.100,00 kuna, utrošeno je 1.772.226,15 kuna. 
Većinski dio se odnosi na DVD, odnosno vatrogasni centar.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje Analizu stanja sustava civilne zaštite Općine Rovišće za 2022. godinu. Analiza je 
donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 17. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća poziva vijećnike da iznesu pitanja i prijedloge ako ih 
imaju. 

Predsjednik Općinskog vijeća ima prijedlog za vrtić. Predlaže da se raspita za cijenu 
roleta koje bi se stavile na prozore vrtića, nešto kao što je na Osnovnoj školi Rovišće, pa smatra kako 
bi to bilo pogodno za vrtić.  

Jozo Šukan upituje može li se ostvarenim prihodom Komunalca Rovišće d.o.o. isplatiti 
neki regres ili nagrade radnicima Komunalca.  

Direktor Komunalca Rovišće d.o.o. kaže kako se obično na kraju godine isplaćuje taj 
neoporezivi dio kao što su nagrade i božićnice. Trenutno sada nemamo puno prostora za regrese i 
povećanje plaće. 

Općinski načelnik postavlja pitanje je li isplaćeno prošle godine. 
Direktor Komunalca Rovišće d.o.o. kaže kako je isplaćeno. 
Stjepan Šimunović upituje može li se povećati broj zelenih otoka u Kovačevcu, odnosno 

barem za plastiku. Navodi kako u ponedjeljak kamion pokupi, a već u srijedu je pun. Navodi kako se i 
baca dosta zabranjene ambalaže od pesticida. 

Sanja Horvat kaže kako postoji mjesto gdje se predaje i odlaže ambalaža od pesticida.
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako za neke stvari trebamo i sami reagirati, kao što 
je odlaganje zabranjene ambalaže od pesticida, a ne očekivati da će sve riješiti općinski načelnik. 

Ivica Hrga upituje za stanje sa mostom u Žabjaku. Most je u kritičnom stanju i pitanje je 
vremena kada će se dogoditi nešto loše. 

Direktor Komunalca Rovišće d.o.o. kaže kako tim putem prolaze veliki tereti i ne može 
se tek toliko nešto odraditi već je potrebna cijela obnova mosta koja je velikog financijskog obuhvata. 

Ivica Hrga kaže da baš zbog toga razloga treba ili nešto poduzeti po tom pitanju ili 
zatvoriti most. 

Zdenka Žužić upituje za situaciju sa dječjim vrtićem u Predavcu. Zanima ju u kojoj je 
trenutno fazi te kakvo je stanje sa vatrogascima u Predavcu. 

Općinski načelnik navodi kako se situacija sa vatrogascima u Predavcu i dalje ne 
mijenja. U razgovoru sa odvjetnicom predloženo je podizanje kaznene prijave protiv odgovorne osobe 
zbog opasnosti ljudi i imovine, jer DVD kao društvo ne funkcionira i ne radi. Jedno vrijeme je bila ideja 
da se iskoristi prostor vatrogasnog doma kao pogodnog prostora za školu ili vrtić. Trenutno se pokušava 
pronaći rješenje za vrtić. DVD traži veliku svotu novaca za otkup zemljište, odnosno žele izvući novac 
od Općine Rovišće. 

Zdenka Žužić upituje ima li to zemljište na kojem bi se trebao graditi dječji vrtić veze sa 
vatrogascima. 
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Općinski načelnik kaže kako je zemljište koje je u blizini vatrogasnog doma sređivano 
od strane Općine, te je dobiveno pravo građenja od Županije kako bi imali pogodno zemljište za vrtić.  

Marina Risek navodi problem prometa u Domankušu. Auti se voze brzo i to predstavlja 
opasnost za djecu i ostale mještane.  

Općinski načelnik predlaže da se skupi određeni broj mještana i da se napravi dopis 
prema ŽUC-u u kojem će se navesti problem i potražiti pomoć. 

Općinski načelnik navodi kako mu je drago dok ljudi sami nastoje poduzeti neka 
rješenja. Bitno je pokrenuti nešto i time ostaviti trag. 
 
 
 

 
- D o v r š e n o - 
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